
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 9 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. spalio 29 d. Nr. T2-9 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-10-29 11.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Algirdas Taroza, Stasys Navardauskas (dėl pateisinamų priežasčių).  

Posėdyje dalyvavo: 36 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas). 

Posėdžio pradžioje pasveikintas gimimo dienos proga Rimantas Rimkus. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-23), Savivaldybės tarybos 9 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Tadas Bartkus, Dainius Bergelis, Kristina Dambrauskienė. Pirmininkas – Kristina 

Dambrauskienė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams 

pateikta.  

Posėdžio pirmininkas informavo apie pakeitimus: 19 klausimas patikslintas „Dėl leidimo 

išnuomoti socialinius būstus savivaldybės būstų nuomos sąlygomis“. Pranešėja Reimunda 

Kibelienė. 27 klausimą pristatys Simonas Noreika, o ne Antanas Leščauskas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą „Dėl Šilalės 

rajono savivaldybės tarybos 2015 m. liepos 30 d. sprendimo Nr. T1-185 „Dėl Šilalės Sporto 

mokyklos teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo“. Pranešėja Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomo klausimo įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl pritarimo taikos sutarties projektui civilinėje byloje Nr. L2-839-999/2015. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-17 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl pavedimo derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir dokumentacijos 

planus. 

4. Dėl pritarimo Šilalės r. Pajūralio pagrindinės mokyklos ikimokyklinio ugdymo 

programai. 

5. Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės meno mokyklą tvarkos aprašo patvirtinimo. 
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6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-230 

„Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriui atlikti dalį steigėjo 

funkcijų“ pripažinimo netekusiu galios. 

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-156 

,,Dėl Šilalės rajono gabių moksleivių ir studentų paramos bei skatinimo programos, atrankos 

komisijos ir nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

8. Dėl gatvių geografinių charakteristikų pakeitimo ir gatvės pavadinimo suteikimo. 

9. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

10. Dėl užsakovo funkcijų pavedimo Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijai. 

11. Dėl užsakovo funkcijų pavedimo Šilalės sporto mokyklai. 

12. Dėl užsakovo funkcijų pavedimo Šilalės meno mokyklai. 

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gegužės 29 d. sprendimo Nr. T1-

139 „Dėl įsipareigojimo skirti lėšas“ pakeitimo. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-67 

„Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo 

sąlygoms užtikrinti, 2015 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl paraiškos „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra Šilalės rajone 

(Kaltinėnuose)“ rengimo ir teikimo. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisijos 

sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo. 

17. Dėl kai kurių Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo 

netekusiais galios. 

18. Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2016 

metais vykdomai veiklai, patvirtinimo. 

19. Dėl leidimo išnuomoti socialinius būstus savivaldybės būstų nuomos sąlygomis. 

20. Dėl tarnybinių gyvenamųjų patalpų. 

21. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ autobusų stoties 

pastato rekonstrukcijos koncepcijos. 

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kapinių tvarkymo taisyklių, aprašų, susijusių su 

kapinių tvarkymu, priežiūra ir laidojimu jose, patvirtinimo. 

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos sudarymo ir jos nuostatų 

patvirtinimo. 

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-

184 „Dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro pareigybių sąrašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

25. Dėl informacijos apie Nacionalinės žemės tarnybos prie Žemės ūkio ministerijos 

Šilalės skyriaus veiklą. 

26. Dėl informacijos apie Tauragės visuomenės sveikatos centro Šilalės skyriaus veiklą. 

27. Dėl informacijos apie Lietuvos Respublikos aplinkos ministerijos Klaipėdos 

regiono aplinkos apsaugos departamento Šilalės rajono agentūros veiklą. 

28. Dėl informacijos apie Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės veiklą IV - ojo 

sveikatos sistemos restruktūrizavimo etapo kontekste. 

29. Dėl informacijos apie Šilalės rajono vietos plėtros 2014-2020 metų strategiją. 

 

 

1. SVARSTYTA. Pritarimas taikos sutarties projektui civilinėje byloje Nr. L2-839-

999/2015. 

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl anksčiau nebuvo kreiptasi dėl skolų išieškojimo ir jei buvo 

kreiptasi, kas padaryta. 
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R. Vaitiekus sakė, kad nežino kodėl anksčiau nebuvo kreiptasi. Informavo, kad šiais 

metais dėl skolų buvo kreiptasi į visus skolininkus.  

A. Meiženis klausė, kokia bylos eiga. 

R. Vaitiekus informavo apie bylos eigą. 

R. Kvederienė patikslino apie bylos eigą. 

T. Bartkus klausė dėl sumos išieškojimo dydžio. 

R. Vaitiekus sakė, kad UAB „Šarūnkalnis“ siūlymu galima išspręsti susidariusią 

problemą. 

A. Meiženis pasisakė ir siūlė nepritarti parengtam sprendimo projektui. 

D. Bergelis pasisakė, kad reikalinga pritarti parengtam sprendimo projektui. 

J. Gudauskas pasisakė apie parengtą sprendimo projektą ir siūlė pritarti sprendimo 

projektui. 

A. Bukys pasisakė apie Taikos sutarties pasirašymo reikalingumą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 4. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais 

Savivaldybės skolinių įsipareigojimų vykdymui skirta 37 tūkst. Eur, Pajūrio seniūnijai padidinta 

Savivaldybės veiklos programa 5518 Eur ir Miesto ir gyvenviečių priežiūros ir plėtros programa 

2999 Eur, Upynos seniūnijai skirta 1105 Eur, Šilalės r. Obelyno pagrindinei mokyklai skirta 800 

Eur, Socialinės paramos skyriaus 4 programa sumažinta 107422 Eur, Šilalės Simono Gaudėšiaus 

gimnazijos 9 programa sumažinama 9000 Eur ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus pasitikslino dėl Kvėdarnos seniūnijos prašymo. 

R. Vaitiekus patikslino informaciją apie Kvėdarnos seniūnijai skiriamas lėšas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

3. SVARSTYTA. Pavedimas derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir 

dokumentacijos planus. 

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Pajūralio pagrindinės mokyklos ikimokyklinio 

ugdymo programai. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Mokinių priėmimo į Šilalės meno mokyklą tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

 

 



4 

 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. birželio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-230 „Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriui atlikti dalį 

steigėjo funkcijų“ pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Vytautas Jucius išėjo iš posėdžių salės. 

 

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-156 ,,Dėl Šilalės rajono gabių moksleivių ir studentų paramos bei skatinimo programos, 

atrankos komisijos ir nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar daug dirbančių mokinių, studentų kurie galėtų gauti paramą. 

D. Jakštienė sakė, kad šiuo metu neturi duomenų. 

T. Bartkus siūlė sprendimo projekte įrašyti žodžius „rugsėjo mėnesį“. 

D. Jakštienė pritarė T. Bartkaus pasiūlymui įsprendimo projekte rašyti žodžius „rugsėjo 

mėnesį“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

8. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų pakeitimas ir gatvės pavadinimo 

suteikimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

9. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Vytautas Jucius grįžo į posėdžių salę. 

 

10. SVARSTYTA. Užsakovo funkcijų pavedimas Šilalės Simono Gaudėšiaus 

gimnazijai. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Tarybos nariai diskutavo apie netinkamų lėšų finansavimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

11. SVARSTYTA. Užsakovo funkcijų pavedimas Šilalės sporto mokyklai. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

12. SVARSTYTA. Užsakovo funkcijų pavedimas Šilalės meno mokyklai. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 



5 

 

 

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gegužės 29 d. 

sprendimo Nr. T1-139 „Dėl įsipareigojimo skirti lėšas“ pakeitimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimu prieš žodį 

„Savivaldybės“ įrašyti žodžius „Šilalės rajono“ ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kiek investuota lėšų į projektą. 

F. Sragauskas informavo apie investuotas lėšas. 

T. Bartkus klausė, kas rengė galimybių studiją ir kiek kainavo. 

F. Sragauskas informavo apie galimybių studiją. 

T. Bartkus klausė, kur bus automobilių stovėjimo aikštelė, kas ją įrengs ir ar jai 

numatyta vieta. 

F. Sragauskas sakė, kad žemės sklypo nuomininkas rūpinsis aikštele. 

V. Jasevičius sakė, kad galimybių studijoje lentelėje 2.1 nurodyta, kad inžinerinė lauko 

infrastruktūra reiškia ir stovėjimo aikštelės įrengimą. 

Tarybos nariai diskutavo apie stovėjimo aikštelės įrengimą. 

T. Bartkus klausė, kas bus daroma, jei neatsiras investuotojas. 

F. Sragauskas sakė, kad bus skelbiamas pakartotinis konkursas. 

V. Jasevičius sakė, kad 4 punkte reikia įrašyti žodžius „nuomos konkurso“. 

F. Sragauskas informavo, kad 4 punktą reikėtų išdėstyti taip: „Perėmus žemės sklypą 

Savivaldybės nuosavybėn arba valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise, įpareigoti 

Savivaldybės administraciją artimiausiame Tarybos posėdyje teikti Tarybos sprendimo projektą 

dėl naujo žemės sklypo nuomos konkurso arba nuomos aukcione, įpareigojant žemės sklypo 

nuomininką įrengti nuomojamame žemės sklype slidinėjimo trasas ir aktyvaus poilsio centrą“. 

A. Meiženis klausė, kodėl galima rašyti žodžius „nuomos konkurso arba nuomos 

aukcione“. 

F. Sragauskas informavo, kodėl sprendimo projekte įrašomi papildomi žodžiai. 

A. Meiženis klausė, kas nuomos iš žmonių jų nuosavą žemę Savivaldybė ar 

investuotojas. 

F. Sragauskas sakė, kad Savivaldybė daugiau šiam projektui neskirs lėšų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo 

Nr. T1-67 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2015 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius pasitikslino dėl lėšų skirstymo. 

F. Sragauskas informavo apie lėšų skirstymą. 

T. Bartkus klausė, ar Kovo 11-osios gatvės ir Sodų gatvės darbai atlikti. 

F. Sragauskas sakė, kad darbai gatvių baigti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

15. SVARSTYTA. Paraiškos „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra 

Šilalės rajone (Kaltinėnuose)“ rengimas ir teikimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 
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16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo 

organizavimo komisijos sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

17. SVARSTYTA. Kai kurių Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų 

pripažinimas netekusiais galios. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo 

liudijimus 2016 metais vykdomai veiklai, patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu 2 punktą 

sukeičiant su trečiu ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar padidėjus minimaliai mėnesiniai algai reikės pakeisti sprendimą. 

R. Kibelienė sakė, kad keisti nereikės. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

19. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti socialinius būstus savivaldybės būstų nuomos 

sąlygomis. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė patikslintą sprendimo projektą ir prašė jam 

pritarti. 

A. Meiženis pasitikslino apie asmens duomenų apsaugą. 

R. Kibelienė informavo apie asmens duomenų apsaugą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą patikslintą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

20. SVARSTYTA. Tarnybinės gyvenamosios patalpos. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, kodėl butai išbraukiami iš tarnybinių gyvenamųjų patalpų sąrašo. 

R. Kibelienė informavo apie butų išbraukimą iš tarnybinių gyvenamųjų patalpų sąrašo. 

A. Meiženis klausė, kodėl Kaltinėnuose išbraukiamos tarnybinės gyvenamosios 

patalpos. 

R. Kibelienė sakė, kad VšĮ Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centras pranešė, 

kad jiems nėra reikalingas tarnybinis butas. 

V. Jucius pasisakė ir siūlė neišbraukti tarnybinio buto Kvėdarnoje. 

J. Gudauskas pasisakė, kodėl išbraukiami butai. 

V. Noreika pasisakė apie tarnybinių butų išbraukimo reikalingumą iš tarnybinių 

gyvenamųjų patalpų sąrašo. 

A. Meiženis pasisakė apie tarnybinių butų išbraukimą. 

R. Kibelienė sakė, kad Šilalės mieste tarnybinių butų šiuo metu nėra. 

V. Jucius pasisakė ir siūlė iš sprendimo projekto išbraukti 2.2. papunktį. 

R. Kibelienė pasisakė apie tarnybinių butų išbraukimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už V. Juciaus pasiūlymą, kad būtų išbraukiamas iš 

sprendimo projekto 2.2. papunktis. 

NUTARTA. Pasiūlymui nepritarta balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 5, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 18. 
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Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 4. 

 

Vytautas Jucius išėjo iš posėdžių salės. 

 

21. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ autobusų 

stoties pastato rekonstrukcijos koncepcija. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kiek kainuos rekonstrukcijos projektas. 

R. Kibelienė sakė, kad nėra apskaičiuota. 

J. Gudauskas informavo, kas sudarys projekto kainą. 

A. Meiženis klausė, ar bus reikalingos Savivaldybės biudžeto lėšos. 

R. Kibelienė sakė, kad iš Savivaldybės biudžeto nebus reikalinga prisidėti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kapinių tvarkymo taisyklių, aprašų, 

susijusių su kapinių tvarkymu, priežiūra ir laidojimu jose, patvirtinimas. 

Pranešėja Vita Monkevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos sudarymas ir 

jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-184 „Dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 

pareigybių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar kitos rajono sveikatos įstaigos turi burnos higienistą. 

D. Briedienė sakė, kad kitos įstaigos rajone neturi tokio specialisto. Įstaiga turinti lėšų 

gali šią pareigybę įsisteigti. 

A. Meiženis pasitikslino apie pareigybių skaičių. 

D. Briedienė informavo apie pareigybių skaičių. 

G. Macevičius pasisakė apie burnos higienisto reikalingumą. 

T. Bartkus pasisakė apie burnos higienisto reikalingumą. 

D. Briedienė informavo, kad įstaiga burnos higienistą turėti gali ir pagal poreikį net 

vieną kartą per savaitę. Įstaiga pati rūpinsis įranga ir atlyginimu burnos higienistui. 

L. Kalnikaitė pasisakė, kad burnos higienistas labai svarbus žmonėms. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 
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1 papildomas. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. liepos 30 d. 

sprendimo Nr. T1-185 „Dėl Šilalės Sporto mokyklos teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu prie 

paslaugos aktyvūs vaikų gimtadieniai parašyti „1 vaikui/2 val., 1 vaikui/3 val.“ ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie naujų paslaugų atsiradimą. 

J. Gudauskas pasisakė apie sporto komplekso finansinę padėtį. 

A. Meiženis klausė, kas sudaro senjorų grupę. 

R. Kibelienė sakė, kad senjorų grupę sudaro vyrai ir moterys kuriems yra 60 metų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė 15 minučių pertrauką. Po pertraukos buvo pristatomos 

informacijos. 

 

25. SVARSTYTA. Informacija apie Nacionalinės žemės tarnybos prie Žemės ūkio 

ministerijos Šilalės skyriaus veiklą. 

Pranešėjas Romualdas Bukauskas pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos 

narių pateiktus klausimus. 

 

26. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės visuomenės sveikatos centro Šilalės 

skyriaus veiklą. 

Pranešėja Elvyra Daubarienė pristatė informaciją (pridedama). 

 

27. SVARSTYTA. Informacija apie Lietuvos Respublikos aplinkos ministerijos 

Klaipėdos regiono aplinkos apsaugos departamento Šilalės rajono agentūros veiklą. 

Pranešėjas Simonas Noreika pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

 

28. SVARSTYTA. Informacija apie Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės veiklą 

IV - ojo sveikatos sistemos restruktūrizavimo etapo kontekste. 

Pranešėjas Antanas Damulis pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

 

29. SVARSTYTA. Informacija apie Šilalės rajono vietos plėtros 2014-2020 metų 

strategiją. 

Pranešėja Teresė Jankauskienė pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos 

narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas         Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Kniulytė 

 


